



## President

Hans-H. Meier & Susanne Kesel

Tel.: 0212/254 3894

e-mail: [president@eaasdc.de](mailto:president@eaasdc.de)

Dear Friends,

We hope that you have all got off to a good start in the new year and look forward to seeing you at numerous events this year.

We would especially like to recommend the Spring Jamboree in Berlin from 13-15 March 2009. You can not only dance extensively over the three days but perhaps you can also take the opportunity to combine a few days holiday with the Jamboree visit. Berlin really is worth visiting.

Before the election, we stated one of our aims as being an improvement of the attractiveness of the Jamborees and FRU. We would like to tackle this to an even greater extent in 2009. Not alone obviously, but in cooperation with ECTA and you, the members.

This is why we have formed a Jamboree working group. The participants from the ECTA will be President Björn & Claudia Wagner, Clogging Coordinator Daphne Dahl and Webmaster Steffen Knott. We have also asked three dancers from the member clubs who all have very extensive experience in the organising of Jamborees and large events, to also participate on the working group. These are Axel Behrens, Franz Schwaiger and Jürgen Saefel, and they have all agreed.

The participants from the EAASDC Board are the Treasurer Peter & Carola Budsky and the Youth Representative Kai Hoffmann & Carina Dithmer.

This working group will put everything which has to do with a Jamboree / FRU to the test. Some ideas and suggestions have already been received from member clubs which we also wish to discuss in

Liebe Freunde,

wir hoffen, dass Ihr alle gut ins neue Jahr gekommen seid und freuen uns, wenn wir Euch auf vielen Veranstaltungen in diesem Jahr sehen werden.

Ganz besonders möchten wir Euch das Spring Jamboree vom 13.-15.03.09 in Berlin empfehlen. Ihr könnt nicht nur drei Tage lang ausgiebig tanzen, sondern habt vielleicht auch Gelegenheit, zusätzlich einige Tage Urlaub mit dem Jamboree-Besuch zu verbinden. Berlin ist wirklich eine Reise wert.

Als eines unserer Ziele hatten wir vor der Wahl die Steigerung der Attraktivität von Jamborees und FRU genannt. Das möchten wir 2009 verstärkt in Angriff nehmen. Natürlich nicht allein, sondern in enger Zusammenarbeit mit ECTA und Euch, den Mitgliedern.

Dazu haben wir eine Jamboree-Arbeitsgemeinschaft ins Leben gerufen. Von der ECTA werden President Björn & Claudia Wagner, Clogging-Coordinator Daphne Dahl und Webmaster Steffen Knott teilnehmen. Wir haben auch aus den Mitgliedsclubs drei Tänzer, die alle über sehr viel Erfahrung mit der Organisation von Jamborees und Großveranstaltungen verfügen, gebeten, in der Arbeitsgemeinschaft mitzuarbeiten. Es sind Axel Behrens, Franz Schwaiger und Jürgen Saefel, die auch alle zugesagt haben.

Vom EAASDC-Board werden außerdem Treasurer Peter & Carola Budsky sowie Jugendvertreter Kai Hoffmann & Carina Dithmer teilnehmen.

Wir werden in dieser AG alles, was zu einem Jamboree / FRU gehört, auf den Prüfstand stellen. Es liegen schon einige Vorschläge und Anregungen von Mitgliedsclubs vor, die wir auch in dieser AG diskutieren möchten.

this working group. We would be pleased if you were to contact us and inform us of your ideas and suggestions. We will then take them to the working group and discuss them.

We hope that we will then be able to suggest some good ideas to you but ask you to be patient as doing justice to all of the dancers as far as possible will take some time.

We are looking forward to this task and hope that we will be able to speak to as many of you as possible at a large number of events so that you can give us numerous ideas and suggestions which will then enhance our discussions in the working group.

Translation: Trevor Salisbury

See you soon in a square

Falls Ihr auch Ideen/Vorschläge/Anregungen habt, freuen wir uns, wenn Ihr mit uns Kontakt aufnehmt und uns diese mitteilt. Wir werden dies dann mit in die AG nehmen und darüber sprechen.

Wir hoffen, dass wir Euch anschließend viele gute Ideen unterbreiten können, bitten Euch jedoch um etwas Geduld, da wir einige Zeit dafür benötigen werden, um allen Tänzerinnen und Tänzern möglichst gerecht werden zu können.

Wir freuen uns auf diese Aufgabe und hoffen, dass wir bei vielen Veranstaltungen Gelegenheit haben werden, mit Euch zu sprechen und zahlreiche Ideen und Vorschläge von Euch bekommen, die dann unsere Diskussion in der AG bereichern können.

Bis bald in einem Square



Hans-H. Meier & Susanne Kesel  
EAASDC President



### Schedule of / Geplante Conventions, Jamborees & Round Ups (Stand 10.01.2009)

Date	Event	Hosting Club and Dancing Location
<b>2009</b>		
13.-15. März	Jamboree	Rubber Dollies in Berlin
28. März	ECTA Student Jamboree	only / nur central: Old America County, Walldürn
26.-28. June	ECTA 50 Years Dance	Quo Vadis SDC Thüringen in Suhl / Thüringen
4.-6. Sept.	Round Up	Darmstompers in Darmstadt
<b>2010</b>		
12.-14. März	Jamboree	Tamara Twirlers in Dachau
27. März	ECTA Student Jamboree	North / South: tba / offen
18.-20. June	European Convention	SAASDC in Karlstad (Schweden)
3.-5. Sept.	Round Up	Assindian Star Dancers, Gelsenkirchen (Option)
<b>2011</b>		
11.-13. März	Jamboree	tba / offen
26. März	ECTA Student Jamboree	only / nur central: tba / offen
2.-4. Sept.	Round Up	Stoke-Boat-Promenaders, Herrenberg (Option)
<b>2012</b>		
9.-11. März	Jamboree	Munich Swinging Bells in Dachau
24. März	ECTA Student Jamboree	North / South: tba / offen
31.8.-2.9.	Round Up	Arkansas Travellers in Reilingen (Option)

**These days are blocked for other special dances.  
Diese Termine sind für andere Special Dances blockiert.**